
    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
PROTOKOLL  
Idrettsstyrets møte nr. 29, 12. februar 2025 (2023 - 2025)/ 
Oslo/Olympiatoppen 
 
Deltok:  
Zaineb Al-Samarai, Arne Bård Dalhaug, Erik M. Unaas, Ole R. Jørstad, Astrid 
Strandbu (bortsett fra sakene 232 og 233), Elisabeth Faret, Åsmund Sæbøe, 
Kristin Kloster og Magnus Nedregotten (bortsett fra sakene 230, 231, 232 og 
233). 
 
Meldt fravær: Sondre Sande Gullord, Sara Stokken Rott, Marco Elsafadi, 
Sebastian Henriksen, Mia Larsen Sveberg og Astrid Uhrenholdt Jacobsen. 
 
Fra administrasjonen: Else-Marthe Sørlie Lybekk, Finn Aagaard og Magnus 
Sverdrup (referent).  
 
Presidenten åpnet idrettsstyremøte nr. 29 (2023-2025), 12. februar 2025,  
kl. 0900.  
 
Møtet var vedtaksført.   
 
Det var ingen habilitetsinnsigelser knyttet til sakene som lå til behandling.  
 
 
 
 
 
Sak 227: Godkjenning av sakliste, innkalling, protokoller og referater 
Vedtak:  

• Innkallingen ble godkjent.   
• Saklisten ble godkjent.   



• Idrettsstyret godkjente protokollen fra idrettsstyremøte nr. 28 (2023-
2025), 22. januar 2025, med de endringer som kom i møtet. 

• Idrettsstyret tok referatet fra presidentskapets møte 27. januar 2025 til 
orientering.  

 
 
Sak 228: Oppfølging av rapport om godt styresett i NIF 
Generalsekretæren innledet til, og orienterte i saken. 
 
Siden rapporten om godt styresett i NIF ble presentert av utvalgsleder Anne 
Farseth i styremøte nr. 22 (2023-2025), 13. november 2024, har idrettsstyret 
behandlet den videre oppfølgingen av denne saken i styremøte nr. 24 (2023-
2025), i styremøte nr. 26 (2023-2025) og i styremøte nr. 28 (2023-2025). 
 
Med ref. til vedtak i sak 199 i skriftlig styremøte nr. 26 (2023-2025), 7.-8. 
desember 2024, hvor idrettsstyret vedtok å gi særforbundene og 
idrettskretsene en utvidet høringsfrist til 20. januar 2025 med å gi innspill til 
anbefalingene i rapporten, har NIF mottatt skriftlige innspill fra 10 særforbund 
og alle idrettskretsene.  
 
Generalsekretæren gav idrettsstyret et overordnet bilde på tilbakemeldingene 
fra høringsrunden på alle rapportens anbefalinger. 
 
Idrettsstyret var enige om at behandlingen av rapporten på idrettstinget må 
struktureres på en hensiktsmessig måte. Det ble også påpekt at idrettsstyret 
må være tydelige overfor idrettstinget på sakens formelle forhistorie, og på 
hvordan idrettsstyret har søkt å ivareta utvalgets anbefaling om å behandle 
rapporten på en helhetlig måte. 
 
Med tanke på den videre oppfølgingen av rapportens anbefalinger, var det 
enighet om at det er viktig at idrettsstyret får et eierskap til følgende:  
 

• Vurderingen av hvilke av rapportens anbefalinger som skal løftes til 
behandling på idrettstinget, og hvilke uttalelser idrettsstyret skal gi til 
disse.  

• Prosessen for idrettsstyrets behandling av de av anbefalingene som 
idrettsstyret selv velger å behandle, og som ikke skal behandles på 
idrettstinget.  

 
Etter konsultasjon med presidentskapet foreslo generalsekretæren at det 
etableres en arbeidsgruppe for å følge opp de ovennevnte punktene, og at 1. 
visepresident Arne Bård Dalhaug og idrettsstyremedlem Erik Unaas utgjør 
denne arbeidsgruppen, med støtte fra administrasjonen.  
 



Arbeidsgruppen, sammen med generalsekretæren, vil komme tilbake til 
idrettsstyret i møtene frem mot idrettstinget med vurderinger og forslag til 
uttalelser og vedtak. 
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret vedtok å nedsette en arbeidsgruppe, bestående av 1. 
visepresident Arne Bård Dalhaug og idrettsstyremedlem Erik Unaas med 
støtte fra administrasjonen, som skal sortere hvilke anbefalinger som skal 
legges frem for idrettstinget for behandling og hvilke anbefalinger som 
idrettsstyret selv skal behandle.   

 
2. Arbeidsgruppen skal utarbeide forslag til uttalelser på anbefalingene som 

skal behandles på idrettstinget, samt foreslå en prosess for styrets 
arbeid med anbefalingene som styret selv skal behandle.  

 
3. Arbeidsgruppen skal legge frem sine vurderinger i de kommende 

styremøtene frem mot idrettstinget. 
 
 
Sak 229: Oppfølging av saker til idrettstinget 2025 
Generalsekretæren innledet til, og orienterte i saken. 
 
Sakene som idrettsstyret skal forberede frem mot idrettstinget er innen 
følgende kategorier: 

• Innkomne forslag 
• Søknad om opptak som særforbund i NIF 
• Saker fra idrettstingene i 2023  
• Øvrige saker 

 
Generalsekretæren gjennomgikk alle de 27 innkomne forslagene som har 
kommet fra idrettskretser og særforbund innen tidsfristen 23. januar 2025. 
Idrettsstyret gav innspill underveis, som tas med i administrasjonens videre 
oppfølging. Forslag til uttalelser og vedtak vil bli fremlagt suksessivt for 
idrettsstyret i alle møtene frem til og med styremøtet 1. og 2. april. 
 
Når det gjelder idrettsstyrets innstilling til ny valgkomité, så skal det på 
idrettstinget velges én nestleder, 5 medlemmer og 1 varamedlem. Den videre 
prosessen frem mot idrettsstyrets endelige innstilling til ny valgkomité er som 
følger:  

• Idrettsstyret oppretter en arbeidsgruppe med tre styremedlemmer som 
skal levere et forslag til innstilling til idrettsstyret. 

• Generalsekretæren avklarer hvilke av valgkomitémedlemmene som 
ønsker gjenvalg. 



• Generalsekretæren informerer særforbund og idrettskretser om resultatet 
av ovennevnte avklaring, og på vegne av idrettsstyret ber om forslag til 
nestledervervet og øvrige medlemmer til valgkomiteen fra hhv. 
idrettskretsene og særforbundene.  

• Arbeidsgruppen legger frem sitt forslag på styremøtet 19. mars 2025. 
Forslaget skal begrunnes og det skal opplyses om alle kandidater som 
har vært foreslått. 

 
Idrettsstyret var enige om å foreslå Kjartan Berland og Katharina Riise som 
dirigenter til idrettstinget, samt å foreslå Ida Sandbakken, Guro Aurtande og Siri 
Grønborg Christensen fra NIFs juridiske avdeling som protokollførere. 

 
NIF har mottatt søknader om opptak som særforbund i NIF fra: 

• Norsk Karateforbund 
• Norges E-sportforbund 

 
Generalsekretæren presenterte søknadene, og disse vil bli behandlet på vanlig 
måte i henhold til gjeldende regler for opptak. Idrettsstyret må ta stilling til 
hvorvidt søknadene skal fremmes for idrettstinget, og i så fall med hvilken 
uttalelse. 
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret tok gjennomgangen av saker til idrettstinget 2025 til 
orientering, og ba generalsekretæren komme tilbake i de kommende 
styremøtene med forslag til vedtak og uttalelser i de ulike sakene. 

2. Idrettsstyret etablerer en arbeidsgruppe bestående av Elisabeth Faret, 
Sara Stokken Rott og Ole Jørstad, som skal lage et forslag til 
idrettsstyrets innstilling på kandidater til verv i NIFs valgkomité.  

3. Idrettsstyret foreslår Kjartan Berland og Katharina Riise som dirigenter til 
idrettstinget 2025.  

4. Idrettsstyret foreslår Ida Sandbakken, Guro Aurtande og Siri Grønborg 
Christensen som protokollførere til idrettstinget 2025. 

 
 
Sak 230: Arbeid med nye terskelverdier for opptak av særforbund 
Vedtak: 
Denne saken ble utsatt til idrettsstyremøtet 6. mars 2025.  
 
 
Sak 231: Innspill til hovedfordelingen for 2025 
Generalsekretæren innledet til, og orienterte i saken. 
 



Kulturdepartementet (KUD) vil fordele cirka 4,2 milliarder kroner av Norsk 
Tippings overskudd fra 2024 til idrettsformål i 2025. Dette er en økning på rundt 
500 millioner kroner fra 2024.   
 
Det overordnede innspillet fra NIF på innretningen på hovedfordelingen for 2025 
er å styrke idrettslagene og fjerne barrierer for deltakelse. Konkret vil følgende 
foreslås fra NIF: 

• Øke Lokale Aktivitetsmidler (LAM) fra 13 til 14 % av det som fordeles til 
idrettsformål. 

• Øke tilskuddene til anlegg med minimum 250 millioner. 
• Økning på enkelte andre poster. 

 
Vedtak: 
Idrettsstyret vedtok å sende generalsekretærens forslag til NIFs innspill til 
hovedfordelingen av spillemidler for 2025 til Kultur- og 
likestillingsdepartementet. 
 
 
Sak 232: Orienteringssaker 

a) Internasjonal orientering 
Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om at Det internasjonale 
ishockeyforbundet vil fortsette å utestenge russiske og belarusiske lag 
fra sine konkurranser, og om at Det internasjonale skøyteforbundet (ISU) 
har åpnet for at én mannlig og én kvinnelig nøytral utøver med hhv. 
belarusisk eller russisk pass kan delta i kvalifiseringskonkurranser til 
vinter-OL i Milano/Cortina neste år innen hver ISU-gren.  
 
ISU vil benytte en liknende screeningprosess som ble benyttet for såkalte 
AIN-utøvere i forbindelse med sommer-OL i Paris. 

 
b) Status - Krafttak for mangfold   

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om status i arbeidet med 
Krafttaket for mangfold, herunder knyttet til: 

• Støtte til særforbund 
• Pilotprosjekter 
• Indikatorer 
• Erfaringskonferansen 28. januar 2025 

 
c) Innmelding av saker fra idrettsstyret 

Generalsekretæren orienterte idrettsstyret om den nye rutinen for 
innmelding av saker fra idrettsstyrets medlemmer. 

 
 
 



d) Statsbudsjettinnspill 2026 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Leder av samfunnskontakt og idrettspolitikk i NIF, Frida Blomgren, 
orienterte videre. 
 
NIFs statsbudsjettinnspill for 2026 vil videreføre punktene fra 
statsbudsjettetinnspillet for 2025.  Felles for punktene i innspillet er søke 
å oppnå gjennomslag som kommer hele norsk idrett til gode. 
 
Innspillet består av følgende punkter:  

• Finansiering av nytt nasjonalt toppidrettssenter  
• Flere anlegg  
• Fjerne økonomi som barriere for idrettsdeltakelse  
• Rettighetsfesting av momskompensasjon  
• Støtte fra Enova  
• Aktivitetshjelpemidler for personer med funksjonsnedsettelse over 

26 år  
• Utøverstipender 

 
e) Evaluering av OL og PL Paris 2024 

Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Toppidrettssjef Tore Øvrebø og assisterende toppidrettssjef, Trond 
Pedersen, orienterte videre. 
 
Formålet med evaluering av OL og PL i Paris 2024 er innsikt, læring, 
utvikling og forbedring. 
 
Medaljemålet som ble satt for Lekene, var totalt 14 medaljer. Resultatet 
ble 15 medaljer; 8 for OL (identisk med målet) og 6 for PL (målet var 6). 
 
Totalt ble det tatt 8 medaljer av utøvere tilknyttet særforbund som inngår 
i Summit-samarbeidet. 
 
Olympiatoppen har gjennom evalueringen identifisert følgende 
læringspunkter fra OL: 

• Forsterke prosjekt som organisasjonsform. 
• Forsterke samspillet mellom idrettene og OLT gjennom tidlig 

planlegging. 
• Betydningen av å være godt forberedt på konkurranseforhold du 

vil møte i OL. 
• Forsterke fellesskap og team (på tvers), skape møteplasser som 

sikrer bedre deltakelse av utøvere i forkant av OL. 



• Sikre målprosesser som gir sterkt eierskap til målene til utøvere, 
trenere og ledere (noen idretter). 

• Sikre tydelige og godt kommuniserte uttakskriterier for OL, godt 
forankret hos alle involverte. 

 
Olympiatoppen har gjennom evalueringen identifisert følgende 
læringspunkter fra PL: 

• Videreutvikle prosjekt som organisasjonsform. 
• Tett oppfølging av kvalifisering/klassifisering. 
• Tett oppfølging fra helsepersonell og øvrige fagpersoner – bli godt 

kjent i god tid før PL. 
• Betydningen av gode boforhold og en god sosial struktur i 

landsbyen – sikrer trivsel og sterkt fellesskap. 
• Det er forbedringsområder innenfor logistikk, reiseplanlegging, 

utstyr mv. 
• Sikre mer funksjonelle og tilpassede klær og utstyr, med effektive 

rutiner for utlevering. 

Olympiatoppen vil gjennomføre en liknende evaluering etter OL og PL 
2026 i Milano/Cortina. 

 

233: Eventuelt 
• Gjennomføring av styremøtene: 

Idrettspresidenten understreket at for å sikre at idrettsstyremøtene 
fungerer optimalt, er det viktig at møtene i størst mulig grad har fulltallig 
fremmøte. 

• Pengespillmodellen: 
Idrettspresidenten understreket viktigheten av at hele organisasjonen 
står opp for, og forsvarer, den norske pengespillmodellen. Denne 
modellen utfordres stadig, og det er avgjørende at idretten klarer å 
videreutvikle et tett samarbeid med andre relevante frivillige 
organisasjoner for å sikre at modellen fortsatt skal bestå. 
 

 
 
 
Det ble gjennomført «Åpen time» for organisasjonen 13. februar 2025. 
 
Neste ordinære styremøte er 6. mars 2025. 
 
 


